
GEMEENTELIJKE MILIEURAAD – DONDERDAG  14/09/2023 
 
Aanwezig:  

Jan Seynaeve, ontslagnemend voorzitter 
Nadine Jochmans, ontslagnemend gemeentelijk 
ambtenaar 
An Carens, hernieuwde kandidaat  
Romain Vallons, hernieuwde kandidaat 
Antoine Baeke, hernieuwde kandidaat  
Tania Roskams, Schepen 

Michel Ernemann, nieuwe kandidaat  
Varen De Meersman, nieuwe kandidaat  
Kristof Mertens, nieuwe kandidaat  
Marc Daans, nieuwe kandidaat  
Jan Janssens, nieuwe kandidaat  
Lore Tilmans, nieuw aangesteld expert Milieu en duurzaamheid 

 
Verontschuldigd: / 
 
 

1. Verwelkoming nieuwe kandidaten milieuraad en verwelkoming van Lore Tilmans, nieuw aangestelde 
expert duurzaamheid en natuur – Kennismaking met huidige leden milieuraad 
 
Kennismakingsronde van de aanwezigen 
 

 

2. Korte toelichting voor de kandidaat-leden van de afsprakennota ‘milieuraad’ (in bijlage) 
 
Enkele toegelichte afspraken, zie afsprakennota voor meer details: 
Bedoeling van bereiken van consensus, indien niet mogelijk: standpunt minderheid meenemen. 
Bedoeling is faciliterend te werken 
Milieuraad bestaat uit minstens 5 en max 12, en divers samengesteld (is het geval) 
Algemeen belang primeert op individueel belang 
Bestaat uit burgers en ambtenaren en geen politiekers (Schepen is geen stemgerechtigd lid) 
Streven naar max 2/3 van hetzelfde geslacht: oproep om extra vrouwen te vinden.  
Engagement voor 3 jaar, na 3 jaar liefst 1/3 veranderd  
Bij afwezigheid verwittigen, na 3 afwezigheden zonder verwittigen vervalt lidmaatschap  
Goed samen werken met College van Burgemeester en Schepenen (CBS) 
Publieksevenementen organiseren in dialoog met burgers 
Evaluatie en feedback wordt gegeven 
Verzekering tijdens werkzaamheden/activiteiten 

 

 
Voorzitter, secretaris en 
penningmeester (400€/jaar – 1415,78€ 
op de rekening) te verkiezen op 
volgende vergadering 
 



3. Goedkeuring leden nieuwe milieuraad 
 
Marc Daans houdt zich nog even in beraad; de anderen bevestigen hun engagement 

 

 

4. Korte overgangsintro van de huidige voorzitter voor de nieuwe milieuraad tot de prioriteiten en wijze van 
aanpak milieuraad (biodiversiteit, klimaat) 
 
Vroeger behandelde de Milieu Advies Raad elke aanvraag tot milieuvergunning, dit behandelt de 
administratie nu (omgevingsvergunningen). Nu is het belangrijker om proactief te zijn als Milieu Raad.  
Belangrijke thema’s: erosie (want hellingen), herbebossing, afval (zwerfvuil), klimaatactieplan (zeer 
omvangrijk), biodiversiteit. Nood aan oprichting werkgroepen om bepaalde thema’s te behandelen? Hoe de 
burgers wakker schudden, om hen te betrekken? Landbouw: kan dat samen gaan met natuur? Er is een 
spanningsveld tussen de boeren en natuur (vb. gronden die opgekocht worden door Natuurpunt). Bij 
mislukking oogsten is er een landbouwcommissie die samen komt, maar er is geen actieve landbouwraad 
meer. 
Volgende vergadering zal de Milieuraad moeten beslissen waar ze zich mee zal willen bezig houden. 
Voorstel om het klimaatactieplan samen te overlopen. 
 
Vragen:  

• wat is de impact van de Milieuraad?  
Antwoord Schepen: bij de Mobiliteitsraad werd een thema uitgewerkt en dat werd aanvaard en 
goedgekeurd door CBS. 

• Contact met burger: welke platformen staan ter beschikking?  
Antwoord Schepen: Sociale media vanuit de gemeente kunnen gebruikt worden, maar andere 
voorstellen zeker welkom (maar wel GDPR-gewijs in orde). Vb. informeren naar evolutie 
klimaatactieplan. Je kan ook eens contact opnemen met andere Milieuraden om te bekijken hoe zij 
werken. 

• Is er een online platform waar alle documenten kunnen gecentraliseerd worden?  
Antwoord Jan Seynaeve: Nog niet bestaande, tot nu toe werkte de Milieuraad per mail 

 

 
 
 
Volgende Milieuraad:  
- Beslissen welke thema’s we zullen 

behandelen  
- Online platform waar alle 

werkdocumenten op kunnen 
verzameld worden 

5. Verwijzing naar het goedgekeurd klimaat- en energieactieplan 2030 van de gemeente (in bijlage) 
 
Klimaatactieplan: -40% reductie tegen 2030, of -14.772 ton CO2 die moet bespaard worden tegen 2030.  
 

 



Vraag: wordt er jaarlijks gerapporteerd door het Lokaal Bestuur over de evolutie van het klimaatactieplan? 
Antwoord Schepen: Geen belofte, maar vragen aan de administratie kan altijd 

 

6. Stand van zaken cursussen snoeien 
 
- Cursus vormsnoei boomgaard van 9/09/23; Er waren 5 deelnemers. Dank aan lid Milieuraad Romain 

Vallons voor het gratis geven van deze cursus 
- Vervolgcursus snoeien fruitbomen met medewerking van het RLNH van 16/09/23. Er zijn 9 inschrijvingen 

van burgers die vorig jaar de initiatiecursus volgden. 
 

 

7. Stand van zaken boomplantactie in Lubbeek (deelname actie ‘Behaag je tuin 2023’) 
 
Bebossing is prioriteit, maar het vinden van gronden is niet zo evident. We zijn rond met overzicht van 
gronden in bezit van OCMW/Bestuur.  
Nieuwe actie: geboortebomen. Eerste keer in 2021. Dit jaar ook via Regionaal landschap (vroeger deden we 
dit zelf), de inschrijvingen lopen nog. Behaag je tuin loopt ook nog. Idee van CBS: aan iedereen een boom te 
geven, maar is nog niet uitgewerkt.  
Vraag: zijn dat inheemse bomen? Antwoord Jan Seynaeve: De grote vraag is nu of inheemse bomen zich 
voldoende kunnen aanpassen aan de klimaatverandering. Er zijn ook andere (exotische) bomen die toch ook 
grote biodiversiteit kunnen bieden (vb. Amerikaanse vogelkers: in het begin, heel beperkte biodiversiteit 
rond de boom waargenomen, maar huidige studies tonen aan dat die nu toch wel grotere biodiversiteit 
creëert) 
Geveltuintjes: geen succes tot nu toe. Veel huizen met voortuinen. De weinige rijhuizen staan aan drukke 
straten, waar je niet zomaar een tegel uit het voetpad kan wippen.  
Gras beheerd door Gemeente is bijna overal vervangen door prairietuin of bloemen. 
Voorstel: om mensen te motiveren om hun grasplein te vervangen door anderen planten zou het advies van 
‘tuinrangers’ interessant kunnen zijn. Een mogelijk beroep op tuinrangers moet nog opgestart worden in 
Lubbeek. 
Info en initiatieven nog meer promoten 
 

 
 
Promotie van info en initiatieven 

8. Varia 
 
Marc: denkt wel dat hij zal komen 
Jan: opnieuw actie voor regenwaterton zoals enkele jaren geleden? Was samen aankoop en mensen van IGO 
kwam die dan installeren → op agenda voor volgende vergadering 

 
 
Op agenda te zetten van volgende 
vergadering: 



An: kijkt uit naar behandelen van klimaatactieplan; stelt zich de vraag over (on)zin van warmtepomp → 
ECoOB infoavonden: reclame voor maken in de gemeente 
Romain: water is heel belangrijk. Regenwaterton capaciteit moet groter: 10.000-20.000l (in vgl van 800l) 
Antoine: geen variapunt 
Nadine: bedankt iedereen voor de fijne samenwerking al die jaren 
Lore: fijn om hier te zijn en samen te werken aan duurzaamheid 
Tania: geen variapunt 
Michel: zin om zijn steentje bij te dragen en samen zo veel mogelijk te verwezenlijken 
Varen: zin om er in te vliegen 
Kristof: zin om zich aan te sluiten 
 

- Hernieuwen samen aankoop 
regenwatertonnen + samenwerking 
met IGO 

- Burgers sensibiliseren voor 
infomomenten van ECoOB etc. 

 
 

Volgende vergadering: Lore stuurt een Doodle voor een woensdag of donderdag in november 
 
 
 
Verslag opgemaakt door Lore Tilmans 

 


